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Protokół Nr XLVIII/2021 

Rady Miejskiej w Dobrym Mieście 

odbytej w dniu 25 listopada 2021 r. w sali  spotkań w Centrum Kulturalno-

Bibliotecznego w Dobrym Mieście, przy ul. Górnej 1A 

 

 

 

Obrady trwały od godz. 900 do godz. 1210 

 

Obecni radni wobec załączonej listy obecności 

- wszyscy obecni 

 

W obradach sesji uczestniczyli: Burmistrz Dobrego Miasta i jego zastępca, Skarbnik i Sekretarz 

Gminy, pracownicy Urzędu Miejskiego oraz zaproszeni goście. 

 

 

Protokół obejmuje uchwały od nr 299 do nr 304  

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku 

obrad. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2021 rok. – druk nr 1 

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia burmistrza. – druk nr 2 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Dobre Miasto, której wartość rynkowa 

przekracza 100.000,00 zł. – druk nr 3 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą 

Lidzbark Warmiński w zakresie objęcia mieszkańców Gminy Lidzbark Warmiński 

opieką i usługami świadczonymi przez Środowiskowy Dom Samopomocy 7 niebo                                           

w Piotraszewie. – druk nr 4 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Współpracy Gminy Dobre Miasto                       

z Organizacjami Pozarządowymi na rok 2022”. – druk nr 5 

9. Informacja o pracy Burmistrza między sesjami. 

10. Wolne wnioski. 

11. Zamknięcie obrad. 

 

 

Ad.1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.    

 

Pan Ryszard Łańko Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrym Mieście o godz. 9.00 

otworzył XLVIII-ą sesję Rady Miejskiej i po powitaniu radnych i zaproszonych gości 

oświadczył, że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co 

wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał i decyzji. 
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Ad.2. Przedstawienie porządku obrad oraz wprowadzenie ewentualnych zmian do 

porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad, do którego Burmistrz Dobrego Miasta 

Jarosław Kowalski wnioskował o wprowadzenie dodatkowego projektu uchwały w sprawie 

pokrycia w roku 2021 części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 

własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

 

Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie, w wyniku którego Rada w drodze 

głosowania przyjęła jednogłośnie, przy 15 głosach „za”. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad ze zmianami,                           

w wyniku którego Rada w drodze głosowania, przy 15 głosach „za” jednogłośnie przyjęła 

porządek obrad. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

 

Protokół Nr XLVI z dnia 28 października 2021 r. był do wglądu w Referacie Organizacyjnym 

Urzędu Miejskiego, wobec czego wszyscy zainteresowani mogli zapoznać się z jego treścią. 

 

Do ww. protokołu nie wpłynęły żadne wnioski i uwagi. W związku  z tym  Przewodniczący 

Rady zgłosił wniosek o przyjęcie powyższego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie w/w protokołu,                            

w wyniku którego wniosek został przyjęty jednogłośnie, przy 15 głosach „za”. 

 

Ad.3a. Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia w roku 2021 części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił, dokonując uzasadnienia Kierownik Referatu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Komunalnej Tomasz Kowara. 

(uzasadnienie stanowi załącznik do projektu uchwały). 

 

Ponieważ powyższy projekt uchwały był przedmiotem posiedzeń Komisji Rady, które 

analizowały ww. temat, w związku z tym Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych 

Komisji: 

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna 

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna 

- Komisja Rolna – opinia pozytywna 

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie pokrycia w roku 2021 części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi – odczytała wiceprzewodnicząca Rady 

Małgorzata Konczalska. 
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Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada, 

przy 13 głosach „za” i 2 głosach „przeciwnych” podjęła uchwały większością głosów. 

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

 

Ad. 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2021 rok. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła wraz z autopoprawką Skarbnik Gminy Anna 

Salmanowicz. 

(objaśnienia stanowią załącznik do projektu uchwały). 

 

Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, więc Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji:  

 

- Komisja Budżetu – nie wydała opinii 

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna 

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2021 rok – odczytała 

wiceprzewodnicząca Rady Małgorzata Konczalska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada, 

przy 13 głosach „za” i 2 głosach „przeciwnych” podjęła uchwały większością głosów. 

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

 

Ad.5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia burmistrza. 

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił, dokonując uzasadnienia Sekretarz Gminy Zenon 

Połocki. 

(uzasadnienie stanowi załącznik do projektu uchwały). 

 

Ponieważ powyższy projekt uchwały był przedmiotem posiedzeń Komisji Rady, które 

analizowały ww. temat, w związku z tym Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych 

Komisji: 

 

- Komisja Budżetu – nie wydała opinii 

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję: 

 

Radna Joanna Wasilewska zabierając głos zapytała, czy rozporządzenie Rady Ministrów                              

w sprawie wynagrodzenia pracowników samorządowych dotyczy tylko burmistrza, czy też 

zastępcy burmistrza, skarbnika i sekretarza gminy i innych pracowników Urzędu? 
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Sekretarz odpowiadając na pytanie radnej poinformował, że podwyżka wynagrodzenia dotyczy 

tylko p. burmistrza. Natomiast podwyżka dla pracowników jest ujęta w projekcie budżetu na 

2022 rok. 

 

Radna Magdalena Kowalska zapytała, czy w projekcie uchwały nie wkradł się jakiś błąd, bo 

według wyliczeń radnej wychodzi więcej niż 80% podwyżki dla burmistrza? 

 

Sekretarz ustosunkowując się do pytania radnej wyjaśnił zapisy w ustawie, które mają 

przedłożenie do wyliczeń wynagrodzenia burmistrza w gminie powyżej 15 tysięcy 

mieszkańców.  

 

W dyskusji nie zabierano więcej głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia burmistrza – odczytała 

wiceprzewodnicząca Rady Małgorzata Konczalska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada, 

przy 13 głosach „za” i 2 głosach „przeciwnych” podjęła uchwały większością głosów. 

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Dobre Miasto, której wartość rynkowa 

przekracza 100.000,00 zł. 

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił, dokonując uzasadnienia Sekretarz Gminy Zenon 

Połocki. 

(uzasadnienie stanowi załącznik do projektu uchwały). 

 

Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, więc Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji:  

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna 

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna 

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Dobre Miasto, której wartość rynkowa 

przekracza 100.000,00 zł – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Małgorzata Konczalska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 15 głosach „za” podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą 

Lidzbark Warmiński w zakresie objęcia mieszkańców Gminy Lidzbark Warmiński 
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opieką i usługami świadczonymi przez Środowiskowy Dom Samopomocy 7 niebo                                           

w Piotraszewie. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Kierownik Referatu Oświaty, Kultury, Sportu i 

Spraw Społecznych Aneta Pawtel. 

(uzasadnienie stanowi załącznik do projektu uchwały). 

 

Ponieważ powyższy projekt uchwały był przedmiotem posiedzeń Komisji Rady, które 

analizowały ww. temat, w związku z tym Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych 

Komisji: 

 

- Komisja Budżetu – nie wydała opinii 

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję: 

 

Radny Mirosław Zadroga zabierając głos zapytał, czy jak Rada wyrazi zgodę na zawarcie 

porozumienia z Gminą Lidzbark Warmiński w zakresie objęcia mieszkańców Gminy 

Lidzbark Warmiński opieką to czy nie istnieje groźba, że dla naszych mieszkańców nie 

będzie miejsca w ŚDS i nie będą mogli korzystać z zajęć? 

 

Kierownik Środowiskowy Dom Samopomocy 7 niebo w Piotraszewie Monika Damszel 

odpowiadając na pytanie radnego poinformowała, że do ŚDS wpłynął wniosek od 

mieszkańców z gminy Lidzbark Warmiński, że chcą korzystać z opieki i usług, jakie proponuje 

dom w Piotraszewie. Obecnie jest 40 miejsc finansowanych przez Urząd Wojewódzki                                

w Olsztynie a można zmieścić 46 pensjonariuszy, także jest 6 miejsc tzw. rezerwowych. 

Ponadto nie wszystkie osoby zapisane do ŚDS korzystają codziennie z zajęć ze względu na 

wiek, zdrowie lub różne uzależnienia. W związku z tym można przyjąć osoby z poza gminy, 

tym bardziej, że w razie czego zawsze pierwszeństwo będą mieli mieszkańcy naszej gminy.  

 

W dyskusji nie zabierano więcej głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą 

Lidzbark Warmiński w zakresie objęcia mieszkańców Gminy Lidzbark Warmiński 

opieką i usługami świadczonymi przez Środowiskowy Dom Samopomocy 7 niebo                                           

w Piotraszewie – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Małgorzata Konczalska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada, 

przy 12 głosach „za”, 1 głosie „przeciwnym” i 2 glosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwały większością głosów. 

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Współpracy Gminy Dobre 

Miasto z Organizacjami Pozarządowymi na rok 2022”. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Kierownik Referatu Oświaty, Kultury, Sportu i 

Spraw Społecznych Aneta Pawtel. 
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(uzasadnienie stanowi załącznik do projektu uchwały). 

 

Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, więc Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji:  

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna 

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję: 

 

Radna Magdalena Kowalska zabierając głos poinformowała, że informacja w sprawie 

programu współpracy z organizacjami pozarządowymi podczas tworzenia projektu                                              

w pierwszym etapie nie znalazła się na BIP. 

Następnie radna zapytała, kiedy został wprowadzony do programu współpracy gminy                                  

z organizacjami pozarządowymi  pkt. 5 w rozdz. VI i przez kogo? 

 

Kierownik Ref. OK Aneta Pawtel odpowiadając na pytanie radnej poinformowała, że powyższy 

punkt został wprowadzony przez Burmistrza i dotyczy seniorów, aby mogli skorzystać                                 

z dofinansowania na Uniwersytet Trzeciego Wieku. 

 

Radna Elżbieta Bilińska-Wołodźko zabierając głos zapytała, ile jest czynny organizacji na 

terenie naszej gminy, czy to są tylko stowarzyszenia na papierze, czyli tzw. „słupy”? 

 

Następnie radna zapytała, czy mamy na terenie gminy organizacje, które mają zapisane                             

w swoich statutach ekologię? 

 

Kierownik Ref. OK Aneta Pawtel odpowiadając na pytania radnej poinformowała, że 

organizacje działają, ale to że nie sięgają o środki z gminy o niczym nie świadczy, gdyż mogą 

sięgać o środki finansowe z zewnątrz lub utrzymywać się ze składek członkowskich. Odnośnie 

drugiego pytania to w bazie danych jest wpisanych kilkadziesiąt organizacji pozarządowych, 

w związku z tym trzeba przejrzeć wszystkie statuty i sprawdzić, czy któraś z organizacji ma 

wpisaną ekologię. Także informacja zostanie przekazana radnej w późniejszym czasie. 

 

Burmistrz zabierając głos powiedział, że powinniśmy się cieszyć, że na terenie naszej gminy 

działa tak dużo organizacji pozarządowych i że ludziom jeszcze chce się chcieć być aktywnym 

tak jak stowarzyszenie pływackie, Jelonki, Kresowiacy, Morsy i inne stowarzyszenia, a teraz 

jeszcze dodatkowo Uniwersytet Trzeciego Wieku. 

 

Radny Mirosław Zadroga zabierając głos pochwalił działania Uniwersytetu Trzeciego 

Wieku, które wyszło naprzeciw starszym ludziom. 
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Radna Małgorzata Konczalska odnosząc się do wypowiedzi burmistrza powiedziała, że 

szkoda, że na początku kadencji burmistrz skrzywdził stowarzyszenia, które działały                                            

w świetlicach wiejski. Stowarzyszenia te też prężnie działały, pisały projekty i pozyskiwały 

środki finansowe z zewnątrz. Organizacja w Głotowie nadal działa dobrze, aż do dzisiaj. 

Natomiast inne stowarzyszenia już nie.  

 

Burmistrz odnosząc się do wypowiedzi radnej poinformował, że świetlice wiejskie były 

zamknięte na głucho dla mieszkańców i tylko z tych świetlic korzystały organizacje. Tak było 

w sołectwach Podleśna, Międzylesie, Praslitach itp. Natomiast teraz działają wszystkie 

świetlice dla wszystkich. 

 

W dyskusji nie zabierano więcej głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Współpracy Gminy Dobre Miasto                          

z Organizacjami Pozarządowymi na rok 2022” – odczytała wiceprzewodnicząca Rady 

Małgorzata Konczalska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 11 głosach „za”, 1 głosie „przeciwnym” i 1 głosie „wstrzymującym się” i podjęła 

uchwałę większością głosów. 

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecni radni: Bartosz Kurantowicz i Edmund Wawirowicz). 

 

Ad.9. Informacja o pracy Burmistrza między sesjami. 

 

Informację o pracy burmistrza między sesjami przedstawił Burmistrz Dobrego Miasta 

Jarosław Kowalski. 

 

Przewodniczący Rady zabierając głos zapytał, czy ktoś z radnych, ma jakieś pytania do 

przedstawionej informacji? 

 

Radna Katarzyna Włodarska zabierając głos zapytała, co dalej w sprawie budowy Skate 

Park? Burmistrz zorganizował spotkanie z mieszkańcami w tym temacie, a w projekcie budżetu 

na 2022 rok są zapisane środki finansowe tylko na opracowanie dokumentacji.  

 

Burmistrz odpowiadając na pytanie radnej poinformował, że razem z młodzieżą pojechał do 

Olsztyna, aby obejrzeć Skate Parki na ul. Kołobrzeskiej i ul. Prostej. W budżecie są zapisane 

środki na dokumentację. Natomiast dalsze działania, czyli pozyskanie środków finansowych                      

z zewnątrz lub pozyskanie środków w ramach sponsoringu od przedsiębiorców - nastąpią przy 

udziale samych rodziców, przy zaangażowaniu dzieci i młodzieży. Wstępna lokalizacja Skate 

Parku to wolny plac przy Orliku koło placu zabaw. Takie wspólne działania miały też miejsce 

przy remoncie ul. Kajki i Gałczyńskiego i to się udało.  
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Radna Małgorzata Konczalska zabierając głos poinformowała, że w punkcie 2 informacji jest 

zapis, że wydano dwa zarządzenia w sprawie zmian w budżecie, natomiast nie można ich 

znaleźć na BIP. W związku z tym radna poprosiła, aby udostępnić ww. zarządzenia. 

 

Następnie radna zapytała, w jakiej technologii będzie wykonany II etap budowy drogi 

Jesionowo-Orzechwo? 

 

Kierownik Referatu Inwestycji i Nieruchomości Tadeusz Wyszyński odpowiadając na pytanie 

radnej poinformował, że na wiosnę zostały przygotowane prace przygotowawcze pod budowę 

właściwą, czyli droga została wykorytowana i wysypana warstwą odsączającą tzw. pospółka 

oraz wykonano rowy odwadniające. Teraz zostanie położono warstwa wyrównawcza, na którą 

zostaną położone płyty drogowe na odcinku 140 m. Na wypłaszczonym odcinku będzie 

położona powierzchnia szutrowa tak jak na odcinku drogi wykonanej w I etapie.  

 

Radny Mirosław Zadroga zabierając głos zapytał: 

- kiedy ruszy budowa mieszkań pod wynajem i kiedy zostanie podpisana umowa z firmą, która     

  wybuduje bloki?; 

- obwodnica, co dalej? 

 

Burmistrz odpowiadając na pytanie radnego poinformował, że w Nidzicy SIM Północ 

wybuduje ok. 20-30 bloków dla młodych ludzi, aby zatrzymać tym samym niż demograficzny. 

W Dobrym Mieście mają powstać 2 bloki, tj. ok 38 mieszkań przy ul. Jeziorańskiej. Zdaniem 

burmistrza, gdyby była taka szansa to będziemy wnioskować, aby z tego programu rządowego 

wybudować więcej mieszkań, czyli ok. 100 na terenie po byłym przedszkolu bez udziału 

środków finansowych z budżetu gminy a tylko przekazaniem aportem tej działki dla  SIM 

Północ, aby zaspokoić brak mieszkań w Dobrym Mieście. 

 

Odnośnie obwodnicy to gmina zobowiązała się uzupełnić wkład budowy obwodnicy w kwocie 

1,5 mln zł. Natomiast cała obwodnica będzie kosztować ok. 200 mln zł. 

 

Kierownik Referatu Inwestycji i Nieruchomości Tadeusz Wyszyński uzupełnił, że obecnie jest 

w przygotowaniu porozumienie pomiędzy gminą Dobre Miasto a GDDKiA w sprawie 

współfinansowania obwodnicy Dobrego Miasta. Pan Burmistrz zadeklarował kwotę 1,5 mln zł. 

Po podpisaniu porozumienia zostanie przygotowana odpowiednia uchwała do zatwierdzenia 

przez Radę. 

 

Natomiast odnośnie wynajmu mieszkań dla młodych ludzi, których nie stać na zakup 

mieszkania i wzięcia kredytu preferencyjnego z banku. Obecnie wszystko jest w fazie 

organizacyjnej. Obecnie liczone są koszty inwestycji, aby obliczyć 10% dotację z rządu do 

inwestycji. Ponadto trzeba będzie opracować i zatwierdzić regulamin przyznawania mieszkań. 

 

Radny Mariusz Borek zabierając głos poprosił, aby na razie nie wysyłać informacji do 

społeczeństwa, że na gruncie po byłym przedszkolu powstaną bloki, tylko należy trzymać się 

planów, czyli budowa bloków przy ul. Jeziorańskiej. 

 

Radna Joanna Wasilewska zabierając głos zapytała: 

- czy jest już protokół kontroli ze spotkania z GDDKiA na rondzie w sprawie oświetlenia  

  ulicznego?; 

- co się stało z zamówieniem publicznym odnośnie budowy toalety miejskiej? 
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Burmistrz odpowiadając na pytanie radnej poprosił, aby radna złożyła powyższe pytania na 

piśmie w trybie interpelacji i zapytań. 

 

Radny Edmund Wawirowicz zabierając głos zapytał: 

- na co konkretnie zostanie wydatkowana kwota 250 tys. zł, którą otrzymała gmina za zajęcie 

III miejsca w konkursie „Rosnąca odporność” ze środków Funduszu Przeciwdziałania COVID-

19? 

 

Burmistrz odpowiadając na pytanie radnego poinformował, że otrzymaliśmy nagrodę za 

procentową ilość zaszczepionych mieszkańców w naszej gminie. Zdaniem burmistrza 

powyższe środki finansowe, czyli kwota 250 tys. zł powinny być przeznaczone na jakąś 

konkretną inwestycje, czyli np. 5 tys. zł na konferencje w sprawie zwalczania COVID, a  kwota 

245 tys. zł na budowę ścieżki lub kładki, którymi nasi mieszkańcy będą mogli dojść na tą 

konferencję. 

 

Radny Mariusz Borek odnosząc się do pytania zadanego przez radną Joannę Wasilewską                          

w sprawie kontroli oświetlenia ulicznego na rondzie zapytał kto poinformował radnych                                      

o spotkaniu burmistrza z przedstawicielami GDDKiA i dlaczego zostali poinformowani tylko 

niektórzy radni? 

 

Przewodniczący Rady Ryszard Łańko odpowiadając na pytanie radnego poinformował, że 

do biura Rady nie wpłynęła żadna informacja w tej sprawie. Przewodniczący o spotkaniu 

dowiedział się przypadkowo i poprosił dwie radne, aby wzięły udział w tym spotkaniu. 

 

Burmistrz zabierając głos poinformował, że oświetlenie drogi nr 51 jest dobre, tym bardziej, że 

przez 30 lat nie były oświetlane pasy przy rondzie, przy szpitalu, przy cmentarzu i przy ZGK a 

teraz oświetlenie jest. W związku z tym nie będą wykonywane żadne badania natężenia 

oświetlenia, bo nie ma na to pieniędzy. 

 

Radni Edmund Wawirowicz zabierając głos zapytali, za co otrzymali wyróżnienia Pani 

Monika Ćwiek Kierownik MOPS i Pan Borejko.  

 

Burmistrz odpowiadając na pytanie radnego poinformował, że podczas spotkania z okazji dnia 

pracownika socjalnego zostały wręczone nagrody i wyróżnienia marszałka województwa 

warmińsko-mazurskiego za wybitne osiągnięcia w dziedzinie pomocy i integracji społecznej. 

Wydarzenie odbyło się 18 listopada o godz. 14:00 w Filharmonii Warmińsko-Mazurskiej im. 

Feliksa Nowowiejskiego w Olsztynie. Jednym z nagrodzonych został Pan Henryk Borejko, 

wiceprzewodniczący Zarządu Koła PSONI w Dobrym Mieście, który otrzymał  gratulacje                          

i wyróżnienie z pracy społecznej na rzecz osób z niepełnosprawnościami. 

 

W związku z tym, że nie było więcej pytań do informacji o pracy Burmistrza między sesjami, 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w powyższym temacie. 

 

Ad.10.Wolne wnioski. 

 

Sołtys Sołectwa Podleśna Janusz Plich poruszył następujące sprawy: 

- zły stan dróg gminnych (nie należy puszczać ciężkiego sprzętu na drogi), 

- dowóz dzieci do szkół z terenów wiejskich, 

- rozebranie budynku na koszt właściciela w Podleśnej, 
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Radna Joanna Wasilewska poruszyła temat poprawy przepływu informacji w Urzędzie. 

 

Radna Magdalena Kowalska poruszyła następujące tematy: 

- naprawa drogi w Sołectwie Gronowo, 

- brak oświetlenia przy Dobrzance, 

- uzupełnienie strony BIP MOPS-u.  

 

Radna Małgorzata Konczalska poruszyła temat dowozu dzieci do szkół. 

 

Radna Anna Barbachowska poruszyła temat remontu drogi Cerkiewnik-Różynka.  

 

Ad.11. Zamknięcie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XLVIII-ą sesję 

Rady Miejskiej w Dobrym Mieście, dziękując wszystkim za uczestnictwo w dzisiejszych 

obradach. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokółowała: 

Ewa Łapiejko                 Przewodniczący 

         Rady Miejskiej 

                    /-/ 

         Ryszard Łańko 

 

 

 

 

 


